



MUSC

M213 6 01

Color : 01 - CHAMPAGNE

Fabriqué en France, « Musc » est un natté irrégulier alliant rigueur technique et complexité visuelle. 100% Trevira CS, ses normes internationales NON FEU assurent une résistance au feu, à l'abrasion et à la lumière, ainsi qu'un entretien et une lavabilité facilités. Sa chaîne épaisse est tramée de deux fils fantaisie, mats et brillants, de couleurs différentes, qui confèrent à ce jacquard toute sa profondeur et sa singularité. Le Rose Antique, l'Opaline, le Jaune de Naples et l'Orange Brûlée, couleurs phares du lancement, se sont glissées dans cette armure élaborée. « Musc » est rattaché à la collection INGENUE, offrant une gamme de 4 qualités NON FEU destinée à la confection de vos sièges à usage intensif ..

Made in France, "Musc" is an irregular weave blending technical perfection and visual complexity. 100% Trevira CS, which meets international fire standards, ensuring good resistance to fire, abrasion and light, in addition to be easy-care and easy-clean. Its thick warp is complemented by a double weft in fancy yarns, matt and glossy, in different colours, which give this jacquard its depth and singularity. "Rose Antique" (Antique Rose), "Opaline", "Jaune de Naples" (Naples Yellow) and "Orange Brûlée" (Burnt Orange), the central colours of this launch, have found their way onto this elaborate weave. "Musc" is part of the INGENUE collection, a range of 4 FR references designed for heavy-duty upholstery.

Available colorways :



Exact color match between batches cannot be guaranteed.
If necessary ask for a stock cutting.

Without treatment, this fabric passes directly :
Sans traitement, ce tissu passe :

	STANDARD USED Test standard	M213
UK	BS 5867 Part 2 (Type B) (2008) - Drapery	
	BS 5852 Part 1 (1979) - Upholstery	PASS
	BS 5852 Crib 5 (2006) - Upholstery	
EU	EN 13773 (2003) - Drapery	
	EN 1021-1 (2006) - Upholstery	PASS
	EN 1021-2 (2006) - Upholstery	PASS
USA	NFPA 701 (2010) - Drapery	
	NFPA 260 (2010) - Upholstery	CLASS 1
	CAL 117	PASS
IMO	IMO-2010 FTP Code Annex 1 - Fire test procedures - Part 7 - Drapery	
	IMO-2010 FTP Code Annex 1 - Fire test procedures - Part 8 - Upholstery	PASS
FRANCE	N F P92 507 (2004) - Upholstery - Drapery	M1
ITALY	UNI 9177 - Drapery	
	UNI 9175 - Upholstery	CI

This symbol indicates that the relevant fabric already benefits from fire-resistant properties, inherent to its composition. Therefore, no additional treatment is needed to achieve the announced results.
Ce symbole indique que le tissu concerné bénéficie déjà de propriétés non-feu inhérentes à sa composition. Aucun traitement supplémentaire n'est donc nécessaire dans l'intention des résultats annoncés.

Composition : 100% PES TCS
Width : 56" - 142 cm
Wyzenbeek : 55,000 double rubs
Martindale : 46,000 cycles
Weight : +/- 700 g /m² (20,65 oz/yd²)
Country : France



Shrinkage <2%

Professional cleaning recommended